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pf 2006 

Taková a podobná přání Vám vychrlila Česká pošta, váš mobil, noviny a ostatní media, včetně našeho 
prosincového Zpravodaje. Raději se podívejme co nás ten příští rok čeká. Konec roku 2005 přinesl pro občany řadu 
„dárků“. Od nového roku budeme mít nižší daně, vyšší porodné a mateřskou a stoupne minimální mzda. Až potud 
samé dobré zprávy, které každého potěšily. Jaksi stranou těch dobrých zpráv zůstalo ohlášené zdražení elektřiny, 
plynu a tuhých paliv. Ještě horší je, že nás čeká další a neohlášené zdražování. Zvýšení cen energií se nutně musí 
projevit v růstu cen veškerého zboží u nás vyráběného, ale i dováženého. Nevíme co nás čeká ve zdravotnictví, 
kde zvýšení cen léků se projeví především u starších občanů. Každého rozumného člověka zamrzí, že i roce 2006 
stoupne naše zadlužení, které jednou budou muset zaplatit naše děti. Na politickém poli nás čekají opět volby. V 
půlce roku budeme volit své zástupce do parlamentu. Již dnes nám nezávidím, protože vybrat někoho z nabízených 
poslanců bude opravdu těžké, zvláště když vidíme jak se ti dnešní v parlamentě chovají. Ovšem největší chybou 
by bylo nejít k volbám, protože tím pomáháme těm, které tam nechceme vidět. Volit budeme v listopadu i nové 
zastupitelstvo a tím i nového starostu. Toho sice nevolíte přímo, ale volí jej zastupitelé, kteří se tam dostanou našim 
přičiněním. Proto budu volit jen tu kandidátku na které bude člověk, kterého bych na postu starosty rád viděl a ne 
opačně. Přeji Vám ať zvolíte dobře, k vaší plné spokojenosti. 

Vav. 

 

XXXI zasedání zastupitelstva Obce Rudná p/P ze dne 29.12.2005 

ZO schvaluje: 
 
– schvaluje úhradu topné sezóny obchodu za rok 2004  
– rozpočet na rok 2006  
– prodej p.č.1292/2 a 78/3 manželům Štalmachovým za cenu 2930Kč a koupě p.č.1002/3 a p.č.1008/3 za tutéž 
cenu  
– prodej p.č.870/1 za cenu 208800Kč panu Ing.Fišerovi  
– pana Vladimíra Klecha do funkce soudního přísedícího  
– odměn pro členy zastupitelstva 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí: 
 
– informaci o větrných elektrárnách  
– vznik Charity Rudná p/P 

 

ČSŽ hodnotí rok 2005 

CNa začátku něčeho nového se zamýšlíme za tím uplynulým tak i mně dovolte zhodnotit iniciativu lidí ze dvou 
složek. Jak jistě všichni víme, věnujeme se převážně dětem. Nebudu tady vypisovat všechny aktivity po celý rok, 
některé byly úspěšné, jiné nevyšly. Není to vždy jednoduché, někteří nám jsou nápomocni, jiní zase dělají všechno 
proto, aby nám tuto nelehkou práci znechutili a do sporů dospělých jsou zatahovány děti, což nás mrzí nejvíce. 
Jsou to právě děti, které umí přiložit ruku k dílu, když je to třeba. Máme také mladé fotbalisty, kteří nás po celý rok 
reprezentují, jiní hrají stolní tenis, chodí cvičit aerobik, a tak bych mohla pokračovat. Přes to bych se k jedné naší 
akci chtěla vrátit, a to je mikulášská besídka. Je to taková třešinka na dortu a takové naše zakončení naší celoroční 
práce. A o to nás těší, že se velice všem líbí a přespolní Vám děkují za děti. Proto bych chtěla všem, kteří se na 
těch našich akcích podíleli a byli nám nápomocni, moc poděkovat, nebudu jmenovitě, abych náhodou na někoho 
nezapomněla, popřát jim úspěšný a další rok, nebude vůbec lehký, čekají nás volby, a na ty budeme potřebovat 
hodně pevné nervy a hlavně hodně zdraví, protože bez toho není nic. Ještě jednou mnoho úspěchů v roce 2006 
všem, kteří nemyslí jen na sebe, přeje  
Klechová Květoslava 

 



Upozornění 

Od ledna bude pokračovat cvičení v čase, který se nemění. Středy - děti od 17 – 18 hod., dospělý 18-19 hod 
Klechová Jindřiška 

 

Vánoční turnaj v kulečníku 

V neděli 25.12. proběhl u pana Václavíka v hospodě Na zastávce vánoční turnaj v kulečníku, cenami sponzorovaný 
pivovarem HOLBA. Účast byla slušná, i když trochu rodinně jednostranná, takže by se dal turnaj klidně nazvat 
Urbaníci versus zbytek světa. Opět se bojovalo ve dvou skupinách po šesti, ze kterých postupovali dva nejlepší. 
Asi není překvapením, že do semifinálových bojů postoupili: Pepa, Láďa a Milan Urbaníkovi, rodinnou „záležitost“ 
porušil jen Josef Metelka. Nejšikovnějším tedy i vítězem se stal jako loni Pepča Urbaník. Druhé místo vybojoval 
Milan Urbaník, třetí Laďa Urbaník. Nevděčné, i když pěkné čtvrté místo ve velké konkurenci, připadlo Josefovi 
Metelkovi. Ceny za slavnostního cinkotu půllitrů předal pan hospodský Mirek Václavík. Čest vítězům a vždy chuť 
na dobré pivo přeje do nového roku společně s panem Václavíkem  
M. Crhounek. 

 

Poděkování 

V letošním roce se otevřela naše škola veřejnosti a zahájila novou tradici vánočního jarmarku. Děti velmi mile 
překvapily rodiče i hosty pěkným programem a výrobky, které - 4 - samy vyrobily. V příjemné atmosféře si děti i s 
hosty poseděli u teplého bramboráku a vánoční náladu dotvářela vůně punče. Děkujeme řediteli školy a všem 
organizátorům za hezký večer. Prostředky získané z prodeje výrobků byly použity k zakoupení nových hraček pro 
radost dětí. 

 

Koncert 

Omlouváme se za nečekané zrušení adventního koncertu, který se měl konat letos jako každý rok ve zdejším 
kostele. Důvodem zrušení bylo nečekané onemocnění účinkujících. 

 

Poplatky 

Obecní úřad upozorňuje občany, že všechny poplatky, vybírané podle OZV, se začínají vybírat ode dne 4. ledna 
2006 

 

Svoz TDO 

Svoz domovního odpadu bude pokračovat beze změny termínu i ceny 

 

Příští zasedání 

Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční 2. února 2006 

 



Stravenky 

Potraviny Rudná připomínají všem občanům, že berou stravenky jako protihodnotu při nákupu. 

Kdo tyto stravenky dostává v zaměstnání, může s nimi v obchodě platit 

 

Tříkrálová sbírka 

7.ledna nám všem přijdou popřát koledníci „ štěstí, zdraví, dlouhá léta“ a poprosit nás o 

příspěvek na Tříkrálovou sbírku. Charita děkuje všem, kteří nezůstávají lhostejní k lidskému 

neštěstí. 

 

V lednu oslaví svá jubilea tito občané : 

Klimková Jitka 67let  
Dvořáková Veronika 66let  
Nedomlelová Růžena 61let 
Oravcová Verona 73let 
Trojáčková Mária 69let 

Blahopřejeme ! 

  

 

Vydalo zastupitelství obce Rudná pod Pradědem leden 2006 

 


